English :

The Easton Ellises are Alex D and Simon Roy, best friends since their schooldays. They met back when Simon was studying music and Alex visual arts. They have since been making music together for the past fifteen years, playing with many different bands going from psychedelic music to punk-rock, experimental to progressive house.

In 1999 they formed a band called Stereomovers , which took them on a long musical journey. Between 2000 and 2005, they were part of Montréal’s underground electronic scene playing clubs, afterhours, and raves. Their music took them abroad playing in important music festivals and parties in the United States, Europe and Asia. The Stereomovers Music has been heard on European and Asian FM radio and countless internet podcasts from around the world.   In 2001 the duet released its first twelve inch record with Technogold  with Universal Music-Germany and then later a dozen more with respected electronic music labels from both sides of the Atlantic. Their music has also been featured on a number of internationally renowned DJ compilations (Global Underground, Renaissance, Yoshitoshi, etc.).

From 2005 to 2010, most of Alex and Simon’s time was spent working in studio, with renowned producer Pierre Bazinet, learning and perfecting the art of song writing and music production.  

In September of 2010, Alex and Simon put the Stereomovers in a golden box on the top shelf of their libraries and started a new project called The Easton Ellises.

The American novelist Bret Easton Ellis inspires the name.  The music is a combination of rock and electronic music.  They tag it E-Rock. Pumping musical energy from their underground electronic music experience, blended with the touch of rock mastered in the studio. 

It’s the years in the club scene blended with the years in the studio. 

Voilà.  

Français :

The Easton Ellises , c’est Alex D et Simon Roy, amis depuis l’école secondaire. Ils se sont rencontrés alors que Simon étudiait la musique et Alex, les arts visuels. Durant les quinze dernières années, ils n’ont cessé de faire de la musique ensemble, allant du rock pyschédélique au punk rock, en passant par l’expérimental et le house progressif.
En 1999 ils ont formé le duo Stereomovers. De 2000 à 2005, ils ont été très  présents sur la scène électronique de Montréal, jouant dans les clubs, les afterhours et les raves de la ville. Leur musique leur a aussi permis de se produire à l’étranger dans d’importants festivals aux États-Unis, en Europe et en Asie. Les Stereomovers ont aussi tourné sur des radios FM en Europe et en Asie, ainsi que sur de nombreux podcasts internationaux. En 2001, le duo a signé son premier 12 pouces avec Technogold Universal Music-Germany et une douzaine d’autres ont suivi sur d’importants labels de musique électronique américains et européens. Leur musique a aussi paru sur plusieurs compilations de DJ de renommée internationale (Global Underground, Renaissance, Yoshitoshi, etc.)

Entre 2005 et 2010, Alex et Simon ont passé la plus grande partie de leur temps en studio avec le renommé producteur Pierre Bazinet, apprenant et perfectionnant l’art de l’écriture et de la production musicale.
En septembre 2010, ils ont décidé de tourner la page sur les dix années des Stereomovers et de créer un tout nouveau projet : The Easton Ellises, nom inspiré par l’écrivain Bret Easton Ellis. Leur musique est une combinaison d’électro et de grosses guitares rock. Une musique faite autant pour les salles de spectacles que pour les planchers de danse : du e-rock. The Easton Ellises, ce sont les années de club et les années de studio réunies, pour le plus grand plaisir de nos oreilles!
